
 آرمان ملی: در روزهای گذشته ورود 
خودروهای لوکس که براساس قول معاون 
رئیس جمهور به عنوان پاداش به بازیکنان 
تیم ملی داده شده بود در فضای مجازی با 
واکنش هایی همراه شده آن هم در حالی 
که شاگردان کی روش در جام جهانی نتیجه 

ضعیفی داشتند. 
  قول معاون رئیس جمهور 

تیم ملی فوتبال ایران پس از اینکه توانست 
بدون دردسر به جام جهانی ۲۰۲۲ صعود 
کند و نمایش موفقی در مرحله مقدماتی 
در قاره آسیا داشته باشد، قول یک پاداش 
ویژه گرفت که این وعده مسئولان کشوری 
پیش از دیدار برابر آمریکا عملی شد. ورزش 

سه نوشت: ملی پوشان فوتبال ایران روز هفتم بهمن ماه ۱۴۰۰ 
توانستند با کسب پیروزی یک بر صفر مقابل عراق و در فاصله 
سه دیدار مانده به پایان مرحله مقدماتی، به عنوان نخستین تیم 
آسیایی به جام جهانی راه پیدا کنند و بهترین عملکرد تاریخ را 
در این مرحله داشته باشند که نتایج آنها با یک پاداش ویژه 
همراه بود. بازیکنان تیم ملی فوتبال ایران پس از صعودشان به 
جام جهانی قطر درخواست هایی برای در نظر گرفتن پاداش ویژه 
از سوی مسئولان کشوری و فدراسیون فوتبال داشتند و بعد از 
اینکه نسبت به آنها بی توجهی شده بود، اعتراض شان را به طور 
رسمی و رسانه ای نشان دادند و آن را در صفحات مجازی خود 
منتشر کردند که البته در فاصله دو ماه مانده به جام جهانی، وعده 
مجوز ورود خودرو خارجی به کشور به آنها داده شد. معاون اول 
رئیس جمهوری و وزیر ورزش و جوانان پس از صعود تیم ملی 
ایران به جام جهانی وعده پاداش داده بودند که شب دیدار مقابل 
آمریکا، این قول)مجوز ورود یک دستگاه خودرو خارجی( عملی 
شد تا بازیکنان روحیه مضاعفی برای این مسابقه پیدا کنند. با 
وجود عدم صعود تیم ملی ایران از مرحله گروهی جام جهانی با 
دو شکست مقابل انگلیس و آمریکا، وعده داده شده به بازیکنان 
انجام شد و آنها نامه ورود یک خودرو خارجی را دریافت کردند که 
البته باید در چارچوب قوانین کشوری با پرداخت مالیات و حق 
گمرک این کار را انجام بدهند. این دومین بار بود که بازیکنان 
تیم ملی فوتبال مجوز ورود یک دستگاه خودرو خارجی به ایران را 
دریافت کردند و پیش از این هم یکبار برای صعود به جام جهانی 

۲۰۱۴، شاگردان کی روش چنین پاداش ویژه ای گرفته بودند. 
  واردات 

در روزهای گذشته سند واردات ماشین لوکس خارجی چند 

بازیکن تیم ملی در رسانه ها منتشر شد. خبرآنلاین به نقل از 
یکی از نشریات نوشت: البته چند نکته بسیار مهم وجود دارد که 
نباید از کنار آن گذشت. پرداخت پاداش به بازیکنان برای صعود 
به جام جهانی اصلا اتفاق عجیب و غریب و بدی نیست و حق آنها 
بود که دولت چنین امکانی را طبق وعده در اختیارشان قرار دهد. 
ولی مکانیزم ارائه این حواله های مربوط به صعود به جام جهانی 
به صورت کامل و شفاف باید از سوی فدراسیون فوتبال شفاف 
سازی شود. اینکه این لیست سلیقه ای نوشته شده یا فرمول و 
قوانینی برای بازیکنانی که این پاداش را دریافت کنند وجود 
داشته است. به طور مثل بازیکنی که در لیست نهایی شصت 
درصد اردوهای منجر به صعود تیم ملی به جام جهانی حضور 
داشته باشد. یا اینکه این لیست مربوط به بازیکنان حاضر در 
جام جهانی بوده. اگر نکته اول ملاک است، امید ابراهیمی و 
رامین رضاییان و روزبه چشمی نباید نامشان در این لیست 
وجود داشته باشد چون در اردوهای مسابقات مقدماتی حضور 
نداشتند و مخبر معاون اول رئیس جمهور قول حواله واردات 
خودرو برای صعود به جام جهانی را به ملی پوشان داد. دولت 
هم برای جام جهانی تعداد قابل توجهی سکه به ملی پوشان 
داده بود. نکته بعدی اینجاست که آیا پاداش دراگان اسکوچیچ 
و دستیارانش که تیم ملی را به جام جهانی رساندند پرداخت 
شده است یا خیر؟! و حرف آخر اینکه طبق اخبار دریافتی برخی 
از مقامات و مدیران فدراسیون فوتبال این حواله را دریافت 
کرده اند. فدراسیون باید با انتشار اطلاعیه ای به صورت دقیق 
درباره تمام این موارد شفاف سازی برای عموم داشته باشد. و 
اما لیست بازیکنانی که حواله ماشین دریافت کرده اند به شرح 
زیر است: احسان حاج صفی، سردار آزمون، وحید امیری، شجاع 
خلیل زاده، صالح حردانی، یاسین سلمانی، رامین رضاییان، 

سامان  انصاری فرد،  کریم  کریمی،  علی 
قدوس، مهدی قایدی، میلاد سرلک، سعید 
عزت اللهی، میلاد محمدی، مرتضی پورعلی 
گنجی، امید ابراهیمی، مهدی طارمی، علیرضا 
بیرانوند، صادق محرمی، سید مجید حسینی، 
علی قلی زاده، مهدی ترابی، ابوالفضل جلالی، 
سیاوش یزدانی، علیرضا جهانبخش، امیر 
عابدزاده، محمدحسین کنعانی زادگان، امید 
نورافکن، سید پیام نیازمند، احمدنوراللهی، 

روزبه چشمی و سید حسین حسینی!
  واکنش فدراسیون 

احسان اصولی پس از برگزاری مراسم 
آسیا  فوتبال   B سطح  کلاس  اختتامیه 
و افتتاحیه کلاس سطح C آسیا در بخش 
فوتسال بانوان در مورد آخرین شرایط پرونده دیدار تیم های 
ملی ایران و لبنان و نیز مدرسه فوتبال حاشیه ساز مشهد 
مقدس یادآور شد: دادستان توضیحات لازم را درباره پرونده 
بازی ایران - لبنان داد و از من نخواهید که توضیحات او را 
دوباره توضیح بدهم. تعدادی متهم هستند که کار آنها نهایی 
شده است. پرونده مدرسه فوتبال هم مختومه نشده و در حال 
پیگیری است. اساساً اتفاق مورد نظر )تجاوز به کودکان( رخ 
نداده بود و فضاسازی هایی شکل گرفت. اصولی درباره حواله های 
واردات خودروی بازیکنان تیم ملی فوتبال و اینکه آیا این حواله 
به اعضای هیات رئیسه هم اهدا شد یا خیر، اظهار داشت: اطلاع 
دقیقی در این باره ندارم و چنین تصمیمی در فدراسیون گرفته 
نشده است. بعد از بازی ایران و عراق در تهران که ما به جام جهانی 
صعود کردیم، معاون اول رئیس جمهور در این باره وعده ای 
داد. هیات رئیسه اسامی بازیکنان مدنظر را ندارد و هیچ یک از 
اعضای هیات رئیسه در این خصوص دریافتی )حواله خودرو( 
نداشتند. وی راجع به صورتجلسه نشست فردای هیات رئیسه 
فدراسیون فوتبال خاطرنشان کرد: دو سه موضوع پروژه های 
فوروارد تعطیل شده بود که قرار است پروژه ها را پیشنهاد بدهیم. 
باید پروژه ها را معرفی کنیم و در هیات رئیسه فدراسیون تصویب 
شود. همچنین چند موضوع اداری و مالی داریم. عضو هیات 
رئیسه فدراسیون فوتبال در مورد برنامه دیدارهای دوستانه 
تیم ملی ایران تا برگزاری مسابقات جام ملت های آسیا گفت: در 
این باره تلاش هایی صورت گرفته است و مذاکرات انجام می شود. 
می خواهیم بازی های تدارکاتی را با نظر کادر فنی در فیفادی ها 
داشته باشیم و هر وقت نهایی شود، اعلام می کنیم. انتخاب 

حریفان با تأکید کادر فنی انجام می شود. 
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گفت وگو

واکنش به پاداش بازیکنان تیم ملی 

 »حواله« پرحاشیه خودروهای لوکس

 مدیر جدید تیم فوتبال تراکتور گفت: به 
نظرم فوتبال ایران یک قهرمانی به تراکتور 
بدهکار است و امیدوارم در فصل آینده 
بتوانیم این مقام را به دست بیاوریم. سعید 
مظفری زاده در گفت و گو با تسنیم درباره 
حضورش در سمت مدیر تیم تراکتور اظهار 
داشت: من در این مدت دور از فوتبال نبودم. 
این چند سال به عنوان کارشناس داوری 
و مشاور عمرانی در یکی دو پروژه شرکت 
داشتم. رشته تحصیلی من هم مدیریت 
است. تصمیم به ورود به فوتبال نداشتم، ولی 
پیشنهادی مطرح شد و در مورد آن صحبت 

کردیم و تصمیم گرفتم به شرطی که بتوانم 
به تراکتور کمک کنم به این باشگاه اضافه 
شوم. وی افزود: تراکتور یک تیم بزرگ و 
دوست داشتنی با هواداران پرُشور و مالکی 
علاقه مند است. تیم ما بازیکنان خوبی هم 
دارد و به نظرم فوتبال ایران یک قهرمانی 
به تراکتور بدهکار است. ان شاءا... در این 
فصل بتوانیم این مقام را به دست بیاوریم. 
مدیر جدید تیم تراکتور در پاسخ به این 
پرسش که او باید با خمس همکاری داشته 
باشد و تاکنون صحبتی با این مربی داشته 
است یا خیر گفت: خیر! من با مدیرعامل 

باشگاه و زنوزی صحبت کردم. فردا ان شاءا... 
اولین تمرین تراکتور برگزار خواهد شد و 
آنجا با خمس و بازیکنان صحبت خواهم 
کرد. مظفری زاده در واکنش به هواداران 
زیاد تراکتور تصریح کرد: یکی از انگیزه های 
حضورم در تبریز هواداران بودند. من پیشنهاد 
دیگری هم از یک تیم لیگ برتری برای 
مدیریت در باشگاه داشتم، اما یکی از عمده 
دلایلی که تراکتور را انتخاب کردم همین 
هواداران بودند. نگرش از سمت مالکیت و 
مدیریت باشگاه به شکلی بود که بتوانیم 
یک کار خوب را در تبریز انجام دهیم. وی 

درباره اینکه تراکتور سه بازیکن جدید به 
خدمت گرفته )خلیل زاده، آقایی و شیری( 
و به نظر می رسد چند خرید دیگر هم در راه 
است، گفت: بله، یکی دو بازیکن دیگر هم 
مدنظر باشگاه هستند. با توجه به نیازهایی 
که سرمربی تیم داشته، مدیرعامل باشگاه در 
تلاش است تا با یک تیم کامل وارد مسابقات 
شویم و از این بابت مشکلی وجود نداشته 
باشد. این موضوعات از طریق نصیرزاده و 
یک کارگروه پیگیری می شود و هر زمانی 
مذاکرات نهایی شد، از طریق باشگاه اعلام 

می شود. 

مظفری زاده: فوتبال ایران یک قهرمانی به تراکتور بدهکار است

در ضیافت پنالتی ها و درخشش گلر ایران

 بلیت جام جهانی به عبدی و شاگردانش رسید 
 آرمان ملی: تیم های ملی فوتبال نوجوانان ایران با پیروزی 

مقابل تیم ملی یمن به رقابت های جام جهانی صعود کرد. 
  بازی 

تیم های ملی فوتبال نوجوانان ایران و یمن در چارچوب 
مرحله یک چهارم نهایی رقابت های جام ملت های فوتبال زیر 
۱۷ سال آسیا در برابر یکدیگر قرار گرفتند و در نهایت شاگردان 
حسین عبدی پس از تساوی بدون  گل مقابل یمن در ۹۰ 
دقیقه، با نمایش درخشان در ضربات پنالتی با نتیجه چهار بر دو 
به پیروزی رسید و ضمن صعود به نیمه نهایی، راهی جام جهانی 
جوانان شد. تقابل تیم های ملی فوتبال نوجوانان ایران و یمن 
در ورزشگاه تاماسات منطقه رانگسیت بسیار سخت و نفسگیر 
دنبال می شد و هیچ یک از دو تیم نتوانستند توپ را از خط 
دروازه های یکدیگر عبور دهند. عملکرد درخشان بچه های 
ایران باعث شد تا با وجود نمایش بسیار تدافعی یمنی ها، 
بتوانیم در ضربات پنالتی با دقت فراوان حریف را شکست داده 

و جواز حضور در جام جهانی نوجوانان را کسب کنیم. 
  صحبت سرمربی 

حسین عبدی پس از صعود تیم ملی فوتبال نوجوانان 
کشورمان در ضربات پنالتی دیدار یک چهارم نهایی جام 
ملت های زیر ۱۷ سال آسیا مقابل یمن و صعود به جام جهانی، 

اظهار داشت: باید از AFC قدردان باشم که مسابقات سختی را 
به خوبی و زیبایی هرچه تمام تر برگزار می کند. این فوتبال در 
این رده سنی برای امروز نیست بلکه برای آینده است. فوتبالی 
که امروز حمایت می شود برای نسل بعدی است. وی ادامه داد: 
امروز بازی خیلی سختی برگزار کردیم. گاهی مواقع شرایط 
خطرناکی در کنترل بازی و حملات داشتیم. ضد حملات آنها 
خیلی خطرناک و بازی خیلی پر استرس بود اما خدا را شکر 
می کنم در نهایت توانستیم باعث خوشحالی مردم کشورم و 
اهالی فوتبال شویم. سرمربی تیم ملی نوجوانان کشورمان در 
مورد مسیری که این تیم برای رسیدن به نیمه نهایی و حضور 
در جام جهانی طی کرد، گفت: آنالیز کاملی داشتیم. کانال های 
کناری راست و چپ را به خوبی شناسایی کرده و انتظار ضد 
حملات را داشتیم. گاهی اوقات حملاتی را انجام دادیم اما 
یمن با پنج دفاع مقابل این حملات می ایستاد. در خط میانی 
نیز بازی پر فشاری بود. در نیمه دوم هم روی ضد حملات 
خطرناک حریف برنامه داشتیم. خوشبختانه یا متاسفانه بازی 
به پنالتی کشیده شد. عبدی ادامه داد: اینجا هستیم تا بتوانیم 
برنده شویم. خیلی خوشحالم که به جام جهانی رسیدیم. خیلی 
احساسی هستم و می دانم یمنی ها چقدر تلاش کردند. به 
هر حال این طبیعت فوتبال است. این یک تجربه شد و ما 

و آنها باید ادامه دهیم تا موفق تر از اینها عمل کنیم. وی در 
شرایطی که مانند نشست خبری های قبلی با احاطه کامل 
به زبان انگلیسی صحبت می کرد، افزود: حالا باید به بازی 
بعدی فکر کنیم تا در نیمه نهایی عملکردی بهتر از دیدار با 
یمن داشته باشیم. سرمربی تیم فوتبال نوجوانان کشورمان 
با اشاره به ویژگی بازی یمنی ها تاکید کرد: معمولا در کنار 
یک بازیکن سرعتی، نفرات قدرتی هم حضور دارند. یمنی ها 
بازیکنان سرعتی داشتند. آنها در میانه میدان ۴_۳ بازیکن 
اینچنینی داشتند که فیزیکی بازی می کردند. بازیکنان خیلی 
خوبی در سطح عالی بودند و فوتبال خیلی خوبی بازی کردند. 
وی درخصوص درخشش تیم ایران در ضربات پنالتی، گفت: 
هر روز و در هر تمرین، پنالتی ها را تمرین می کنیم. با توجه به 
تمرینات ۳_۲ ماه اخیر، آمادگی لازم را در این زمینه داشتیم. 
عبدی ادامه داد: به سختی کار می کنیم و طراحی دوباره ای 
روی برنامه های خودمان داریم. این خیلی سخت است. این 
یک روش برای هر بازی است اما باید دوباره از نو آغاز کرده و فکر 
جدیدی داشته باشیم. خدا را شاکر هستم که بازی را بردیم 
و حالا می خواهم امشب راحت بخوابم. در پایان باز هم تشکر 
می کنم و خوشحالم با اهالی رسانه در اینجا گفت وگو می کنم 

و نظراتمان را به اشتراک می گذاریم. 

  کوتاه 
   فارس: بازیکن اسبق تیم پرسپولیس با ۲ پیشنهاد در 
این باشگاه روبه رو شده است. محمد انصاری بازیکن اسبق 
پرسپولیس که چند روز پیش از فوتبال خداحافظی کرد با 
دو پیشنهاد برای حضور در این باشگاه روبه رو شده است. 
پست سرپرستی تیم پرسپولیس به انصاری پیشنهاد شده اما 
به احتمال فراوان افشین پیروانی با تمدید قراردادش در این 
سمت ماندگار خواهد شد. دیگر پستی که به انصاری پیشنهاد 
شده بحث معاونت ورزشی این باشگاه است اما هنوز انصاری 
تصمیمی در اینباره نگرفته است. مذاکرات در این مورد ادامه 
دارد و به نظر می رسد تکلیف حضور انصاری در پست مدیریت 

باشگاه پرسپولیس به زودی معلوم خواهد شد.
ایسنا: عضو تیم ملی امید ایران ظهر دیروز جلسه ای را با 
جواد نکونام سرمربی تیم برگزار کرد و به استقلال به توافق 
رسید. آریا برزگر، بازیکن فصل گذشته نفت مسجدسلیمان و 
عضو تیم امید ایران ظهر روز گذشته جلسه ای را با جواد نکونام 
سرمربی تیم برگزار کرد. در این جلسه برزگر با استقلال به 
توافق رسید تا فصل آینده در جمع آبی پوشان حضور داشته 
باشد. برزگر اولین بازیکنی است که استقلال در نقل و انتقالات 
به خدمت خواهد گرفت. برزگر سابقه بازی برای پرسپولیس 
را هم دارد اما بعد از یک دوره کوتاه راهی تیم های دیگر شد تا 

دقایق بیشتری را بازی کند. 

بیــن المــلل 
 * »لیونل مسی« قصد دارد تا به صورت موقت از تیم ملی 
آرژانتین جدا و بر زندگی جدید خود در فلوریدا و تیم اینتر 
میامی متمرکز شود. مسی که پس از جدایی از پاری سن ژرمن، 
خبرهای زیادی درباره حضور دوباره او در بارسلونا شنیده 
می شد، در نهایت با تیم اینتر میامی به توافق رسید. روزنامه 
انگلیسی میرر دیروز )یکشنبه( در خبری اختصاصی نوشته 
مسی ۳۶ ساله اخیراً به »لیونل اسکالونی« سرمربی تیم ملی 
آرژانتین گفته تمایل دارد به مدت یک سال از تیم ملی آرژانتین 
و رهبری آلبی سلسته دور باشد و همراه با خانواده اش با زندگی 
در آمریکا سازگار شود. میرر نوشته این تصمیم مسی باعث وارد 
آمدن ضربه سنگینی به اسکالونی شده و سرمربی آرژانتین گفته 
قبل از هر توافقی با مسی، باید با فدراسیون فوتبال این کشور 
گفت وگو کند. با این حال، گفته می شود با درخواست مسی 
موافقت خواهد شد. مسی ۳۶ ساله معتقد است در زمانی که قرار 
است برای اولین بار در خارج از اروپا فوتبال بازی کند، دوری ۱۲ 
ماهه از مسئولیت تیم ملی، باعث می شود همراه با خانواده اش 
سازگاری بهتری با شرایط زندگی جدید خود داشته باشند. 
قهرمان جام جهانی ۲۰۲۲ قصد دارد پس از سازگاری با شرایط 
زندگی در آمریکا، خود را برای مسابقات جام ملت های آمریکای 
جنوبی و شاید جام جهانی ۲۰۲۶ آماده کند. برنده هفت توپ 
طلای فوتبال جهان درباره حضور در جام جهانی ۲۰۲۶ گفته 
است: »خیلی زود است به جام جهانی بعدی فکر کنیم. ما باید از 
آنچه به دست آورده ایم لذت ببریم. فکر می کنم به دلیل شرایط 

سنی، حضور در یک جام جهانی دیگر سخت باشد.« 

    خداحافظی 
همان طور که از قبل پیش بینی شده بود، لیونل مسی در بازی 
خداحافظی ماکسی رودریگز، ستاره سابق تیم ملی آرژانتین و 
باشگاه های اتلتیکو و لیورپول، حاضر شد. لیونل مسی در بازی 
خداحافظی ماکسی رودریگز در ورزشگاه نیوولزاولدبویز حاضر 

شد و در این بازی موفق به ثبت هت تریک شد. 

 مربی جدید  
 باشگاه ذوب آهن، محمد ربیعی را به عنوان سرمربی 
تیم فوتبال خود انتخاب کرد. ربیعی پیش از این سابقه 
هدایت تیم های مس رفسنجان، بادران تهران، آلومینیوم 
اراک را در کارنامه خود دارد و طی سال ها حضور خود 

نتایج قابل قبولی را کسب کرده است.  

             زیارت 
  بعد از جذب کریم بنزما، حضور انگولو کانته، ستاره 
فرانسوی چلسی، در جمع اتحادی ها مهم ترین تحرک نقل 
و انتقالاتی این تیم بود. کانته که با قراردادی چهارساله با 
دستمزد سالانه ۲۵ میلیون یورو راهی عربستان شده، از 
فرصت به دست آمده استفاده کرد و به زیارت کعبه رفت.

ت
شــ

س نو
عک

نایب قهرمانی آزادکاران جوان  
ایران در جام یاشاردوغو با ۴ طلا 
ایسنا: تیم کشتی آزاد جوانان ایران با 
کسب ۴ مدال طلا، ۲ نقره و ۲ برنز به عنوان 
نایب قهرمانی جام یاشاردوغو دست یافت. 
جام  آزاد  کشتی  بین المللی  رقابت های 
یاشاردوغو روزهای ۲ لغایت ۴ تیرماه و در 
رده سنی بزرگسالان برگزار شد و تیم منتخب 
جوانان ایران با کسب ۴ مدال طلا، ۲ مدال نقره 
و ۲ مدال برنز به عنوان نایب قهرمانی دست 
یافت. برای تیم ایران ابراهیم الهی در وزن 
۵۷ کیلوگرم، محمدرضا شاکری در وزن ۶۵ 
کیلوگرم، مبین عظیمی در وزن ۹۲ کیلوگرم، 
مصطفی طغانی در وزن ۱۲۵ کیلوگرم به مدال 
طلا، علی خرمدل در وزن ۶۱ کیلوگرم، علی 
رضایی در وزن ۷۰ کیلوگرم به مدال نقره، 
محمد حسین آقایی در وزن ۷۴ کیلوگرم و 
ابوالفضل بابالو در وزن ۹۷ کیلوگرم به مدال 
برنز دست یافتند. در رده بندی تیمی، ترکیه با 
۲۱۰ امتیاز بعنوان قهرمانی رسید، ایران با ۱۷۸ 
امتیاز نایب قهرمان شد، تیم آلمان با ۷۳ امتیاز 
به عنوان سوم رسید و جمهوری آذربایجان با 

۷۰ امتیاز چهارم شد. 

خارج ازمستطیل سبز

بانوان والیبال ایران در  
چلنجرکاپ آسیا پنجم شدند

تسنیم: به گزارش سایت فدراسیون والیبال، 
تیم ملی زنان ایران در آخرین دیدار خود از 
رقابت های چلنجرکاپ آسیا دیروز )یکشنبه 
چهارم خرداد( برای کسب جایگاه پنجم یا ششم 
مسابقات به مصاف استرالیا رفت و با پیروزی ۳ 
بر یک موفق به کسب رتبه پنجم مسابقات شد. 
تیم ملی والیبال ایران که برای اولین بار در این 
مسابقات شرکت کرده است، ۶ بازی انجام داد؛ 
در دور نخست مقابل هنگ کنگ به پیروزی رسید 
اما نتیجه را به چین تایپه واگذار کرد. در دور دوم 
برابر ویتنام شکست خورد و ازبکستان را از پیش رو 
برداشت. در ادامه در مصاف با فیلیپین پیروز شد و 
در آخرین مسابقه خود هم برابر استرالیا به برتری 
رسید. تیم ملی والیبال زنان ایران با کسب مقام 

پنجمی موفق به ثبت رکورد تازه ای شد. 
 آلگری برای سومین بار پیشنهاد نجومی 

الهلال را رد کرد 
با وجود انتشار اخباری مبنی بر وسوسه شدن 
ماسیمیلیانو آلگری سرمربی تیم فوتبال یوونتوس 
پس از دریافت پیشنهاد کار در عربستان سعودی، 
اکنون یک رسانه ایتالیایی مدعی شده که او برای 
سومین بار این پیشنهاد را رد کرده تا به کارش در 

کالچو ادامه دهد.

خبـــــر

 برنامه پرسپولیس در فصل نقل و انتقالات 

  پرسپولیس با آرامش کارها را برای آغاز مسابقات فصل 
آینده پیگیری می کند و مطمئناً باز هم به بهترین شکل خود 
را آماده ورود به رقابت های لیگ برتر و لیگ قهرمانان آسیا 
خواهد کرد. یحیی گل محمدی و رضا درویش کار خودشان 
را بلد هستند و سال گذشته نیز نشان دادند کارشان را در 
قبل از آغاز مسابقات با آرامش ادامه می دهند تا در نهایت 
فصل خوبی برای پرسپولیس بسازند. با اینکه این تیم امسال 
سال سختی را پیش رو دارد باید باشگاه بدون استرس و توجه 
نکردن به حواشی همچنان به رشد و پیشرفت تیمی خودش 
در حد مسابقات آسیایی برسد و نتایج خوبی را برای شادی 
هوادارانش رقم بزند. هر تیمی که قرار است در لیگ قهرمانان 
شرکت کند باید ۷ بازیکن خارجی بگیرد و پرسپولیس هم 
باید بهترین بازیکنان خارجی را جذب کند تا از حریفانش 
عقب نیفتد. همچنین حتماً باید بازیکنان مدنظر گل محمدی 
در تمام خطوط جذب شوند و ضمناً شرایط را برای آوردن 
بازیکنان خارجی فراهم کنند. اگر قرار باشد خارجی های 
بی کیفیت وارد پرسپولیس شوند بهتر است از نفرات جوانتر 
تیم پایه در تیم اصلی استفاده شود تا بدین ترتیب بازیکنان 
جوان برای سال های آینده به درد پرسپولیس بخورند. 
پرسپولیس باید چند بازیکن خارجی تاپ را وارد تیمش کند، 
چون یکی از نمایندگان ایران در لیگ قهرمانان آسیا است و از 
حیثیت فوتبال مان دفاع کند. پرسپولیس چندین سال است 
که قهرمان ایران است و باید امسال کارش را به خوبی انجام 
بدهد تا قهرمان آسیا شود. با اینکه مدت هاست از فوتبال آسیا 
عقب  افتادیم و هم اکنون نیز چند سالی است که فقط داریم 
درجا می زنیم، اگر بازیکنان مدنظر گل محمدی در پست هایی 
که به آنها احتیاج دارد توسط باشگاه جذب شود نقاط ضعف 
تیم پوشش پیدا می کند و می توانیم مقابل تیم های عربستانی 
هم بهترین عملکرد را داشته باشیم. فدراسیون فوتبال قوانینی 
را تعیین می کند، اما چند بار این قانون سقف قرارداد ها را روی 
باشگاه ها امتحان کردند ولی هیچگاه جواب نداد. هیچ کدام 
از باشگاه ها این قوانین من درآوردی را رعایت نمی کنند و به 
خاطر اینکه بتوانند بازیکن مدنظرشان را جذب کنند و قهرمان 
لیگ شوند، پول بیشتری به بازیکنان می دهند. اگر قرار باشد 
قانون درست اجرا شود و در حد حرف نباشد باید نظارت روی 
باشگاه ها باشد، چون مسئولین باشگاه ها پس از گذشت این 
همه سال راه های فرار از قانون را به خوبی بلد هستند و کسی 
جلودارشان نیست. چرا نباید فوتبالیست ۲۰ میلیارد تومان 
بگیرد؟ آنها برای حضور در یک مسابقه روز و شب تمرین 
می کنند تا با بدنی آماده در رقابت ها حاضر شوند. اگر تیمی 
از ایران بخواهد در لیگ قهرمانان آسیا عرض اندام کند باید 
بازیکنانش در حد حرفه ای تمرین کنند تا کمبودی در مقابل 

حریفان نداشته باشند. 
 

 مایکل آرتتا، سرمربی آرسنال، دلایل 
ناکامی تیمش در کسب عنوان قهرمانی 
فصل گذشته را اعلام کرد. لندنی ها برای 
مدت طولانی در جدول رده بندی پیشتاز 
بودند اما در نهایت منچسترسیتی توانست 
عنوان قهرمانی در لیگ را به دست بیاورد. 
صحبت های سرمربی آرسنال با مارکا را در 

زیر می خوانیم: 
 چطور شد که قهرمانی را بعد از 

مدت ها صدرنشینی از دست دادید؟
هدف ما کسب عنوان قهرمانی بود. این 
آرسنال است و سطح انتظارها از ما بالاست. 
اینکه بعد از ۱۰ ماه مبارزه با سیتی نتوانستم 
قهرمان لیگ برتر شوم، هنوز هم خیلی برایم 
دردناک است اما فوتبال یک ورزش است. با 
این حال آنچه با چنین تیم جوانی به دست 
آمده است )آرسنال جوان ترین ترکیب در 

لیگ برتر را داشت( شایسته تحسین است. 
 چه چیزی برای قهرمان شدن کم 

بود؟
ما به خاطر سه تساوی متوالی )با لیورپول، 
وستهم و ساوتهمپتون( و تمام مشکلاتی که 
برایمان پیش آمد مجازات شدیم. سه - چهار 
بازیکن مهم تیم مصدوم شدند که شرایط را 
برای ما سخت کرد. وقتی مصدوم نداشتیم 
و تیم کامل بود، نتایج باثباتی داشتیم. به 
محض شروع مشکلات، قدرت ما کم شد. این 
را هم فراموش نکنید که حریف ما بهترین 
تیم جهان بود. بهترین تیم، بهترین مربی 
دنیا. ما چاره ای جز قبول کردن شکست و 

دست دادن با قهرمان نداشتیم. 
 حتما قبول دارید که پپ بهترین در 

جهان است؟
بدون شک. او در همه چیز بهترین است. 
در مدیریت، در توانایی متقاعدکردن تیم به 
ایده خود، درگیرکردن همه، در تصمیم گیری 
قبل و حین مسابقه. پپ یک نابغه است. 
سیتی بهترین تیم جهان است، با بهترین تیم 
جهان و بهترین مربی جهان. پپ فوق العاده 

است. 
 فکر می کنید سیتی فعلی بهترین 

تیم گواردیولا است؟
مقایسه کردن منصفانه نیست. هر تیمی 
به نوبه خود خوب است. سیتی تیم متفاوتی 

است و بازیکنان خوبی دارند. 

مرتضی کرمانی مقدم
  کارشناس فوتبال 

آرتتا:  
 پپ بهترین

  مربی در جهان 
است 


